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 Seniorklubben Told & Skat Holstebro/Struer 
 
 
      

7. februar 2024 
Til 
Bestyrelsesmedlemmer og suppleant 
Medlemmer af Seniorklubben  
Seniorforeningen Told & Skat 
 
 
 
Referat fra bestyrelsesmødet den 7. februar, kl. 10.00 hos Per 
 
Til stede: Formand Per Rysgaard, kasserer Dorthe Lauvring, sekretær/næstformand Maja Hansen og suppleant 
Lis Andersen. 
 
Velkomst 
Per bød velkommen til bestyrelsesmødet. 
 
Referat fra bestyrelsesmødet den 4. august 2023 
Godkendt uden bemærkninger. 
 
Status på økonomien og kontingentbetaling v/Dorthe 
Vi har d.d. en bankbeholdning på 13.890,25 samt en lille kassebeholdning på 470 kr. Efter skiftet til Spar & Lån 
Bank får vi nu renter i stedet for at betale flere tusinde kroner for have kontoen hos SparNord. 
Dorthe udleverede en kopi af regnskabet. Sammenlagt lidt underskud, men vi har jo stadig en god kapital. Der-
udover får vi cirka i april måned 200 kr. pr. medlem fra DTS. 
 
Status på medlemssituationen 
Vi er pt. 61 medlemmer. 

 
Evaluering af besøget på VW-museet i Ulfborg og Kafferisteriet 13.09.23 
Vi synes selv, at arrangementet var vellykket, og vi har ikke hørt andet fra deltagerne. 
 
Evaluering af Seniorsammenkomsten i Struer den 04.10.23 
Der var lidt færre med denne gang end tidligere. Arrangementet var rigtig vellykket og folk hyggede sig. Der 
var nogle, der ikke havde modtaget indbydelsen, selv om vi havde korrigeret en mailliste fra DTS, som viste 
nogle forkerte mailadresser. 
 
Evaluering af julefrokost og jubilæum på Rådhuskælderen 22.11.23 
Det var desværre ikke så godt, som forventet. Det tog rigtig lang tid med maden og tiden mellem retterne var 
meget lang. Personalet var så godt som ikke tilgængeligt, når vi havde brug for flere drikkevarer og mere mad. 
Desuden var der for lidt mad, og nogle fik ingen hamburgerryg og/eller grønlangkål. Også risalamanden var der 
for lidt af i første omgang, og vi måtte vente længe på en yderligere levering, som ikke var så god som første 
gang. Mandlen havde Rådhuskælderen også glemt. 
Trods dette tror vi, at folk hyggede sig. Snakken gik i hvert fald lystigt. 
Oplevelsen betyder imidlertid, at vi ikke fremover vil vælge Rådhuskælderen til nogle af vores arrangementer. 
 
Kort orientering fra klubformandskonferencen i Randers 1. og 2. november 2023 
Per fortalte, at konferencen gik vældig fint. Der var en lille udskiftning af formænd. DTS er færdige med en fu-
sion med TAT. Der vil komme en selvstændig kreds for TAT-medlemmerne. Disse nye medlemmer vil sand-
synligvis ikke give nye medlemmer i seniorklubberne, da de hovedsagelig er i hovedstaden. 
Der er planer om at bygge et nyt feriehus i Løkken. 
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Der var ønsker fra nogle formænd om at de kunne gå direkte ind på Seniorforeningens hjemmeside. Det blev af-
vist. 
Nogle steder betaler det lokale SKAT ingenting til Seniorsammenkomster. Flere steder køber klubberne selv 
drikkevarer. (Vi diskuterede, om vi eventuelt skulle købe drikkevarer, men var enige om, at det er dejligt, at vi 
fra bestyrelsen bare kan komme til Seniorsammenkomsten uden at skulle lave noget selv). 
På klubformandskonferencen har man også en ”Bordet rundt”. Nogle klubber holder nytårskur med kogt torsk, 
nogle bowler, nogle giver fødselsdagsgaver til runde fødselsdage.  
Formanden for DTS, Jørn Riise orienterede om lønforhandlingen OK 24. (Vi går ud fra, at formanden for Seni-
orforeningen, Marianne Nielsen, vil orienterede os om dette ved generalforsamlingen, hvor hun er gæst). 
 
Undersøge muligheden for tilskud fra Holstebro Kommune (§18 i Fritidsloven) 
Kommunen giver tilskud til konkrete arrangementer. Man kan søge til maj og oktober. Per forhører sig hos 
kommunen, hvad der kræves for at få tilskud. Det kunne f.eks. være rigtig fint, hvis vi kunne få tilskud til en bus 
til f.eks. Tirpitz i Blåvand eller bunkeren med Koldkrigsmuseet REGAN Vest i Rold Skov. Efterfølgende med 
frokost på Rold Storkro. 
 
Planlægning af generalforsamlingen20. februar 2024 i Struer 
Der er d.d. 22 tilmeldte (sidste år var vi 33). Fristen er den 12. februar, så der kan nå at komme flere tilmeldin-
ger. Per sender en reminder ud. 
Per Kragsøe har lovet at sige noget under kaffen. 
Per hører Leif, om han vil være dirigent. 
Per skriver beretning og sender den til bestyrelsen til orientering/kommentarer. Dorthe aflægger regnskab. Der 
er ikke indkommet nogle forslag. 
Per er på valg og er villig til genvalg til formandsposten. Samtidig vil han dog bekendtgøre, at det vil være hans 
sidste periode. 
Vi tjekker lige op på valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant, så alle tre ikke kan gå på én gang. 
Formanden for Seniorforeningen, Marianne Nielsen, kommer enten til kaffe eller til frokost. 
Dorthe køber en gave til dirigenten og en vingave til Marianne Nielsen. 
Maja køber rundstykker, pålæg, ost og smør hos Kvickly. 
Per køber øl, vand og hvidvin. 
Bussiness Park Struer laver en platte til os. 
Dorthe køber lidt sødt til kaffen. 
Tjekke vore vedtægter for at se, om vi er berettiget til kommunalt tilskud. 
 
Planlægning af kommende arrangementer: 

a. Ide: Formiddagskaffe uden dagsorden (fx på museet til en kop kaffe). Dorthe finder ud af, hvad en kop 
kaffe koster dér. Der er også biblioteket, hvor der er en cafe. Vi prøver at kaste det op til generalforsam-
lingen. 

b. Seniorforeningens generalforsamling 16.04.24 – skal vi gøre noget ekstra for at få flere med? Det koster 
200 kr. for frokosten. Vi kunne eventuelt betale halvdelen for at få flere med. 

c. Ideer: Virksomhedsbesøg i april, besøg på TV Midt/Vest, foredrag om Litauen eller ”Kaffe med Kurt” 
(Kurt Leth). Det koster 4.500 kr. for ”Glad foredrag”. Forslag om virksomhedsbesøg hos Creativ Hob-
by, Westpak eller ID Compagni. 
Et virksomhedsbesøg vil finde sted i april måned. 

d. Vi planlægger et besøg i Tvis Mølle Naturlaboratorium mandag den 3. juni, kl. 11.30, hvis vi vel at be-
mærke kan  få bygningen på dette tidspunkt. Vi kan eventuelt bestille mad hos Slagter Lange og få en af 
de frivillige, der har anlagt haven, til at komme med et indlæg. 

e. Andre muligheder i fremtiden kunne være et foredrag af konsul Henny Sidelmann, der fortæller om at 
være konsul for Litauen og om Litauen. Hun bor i Holstebro. 

f. Andre ideer?  Drøftes på generalforsamlingen. 
 
Eventuelt 
Intet. 
 
Næste bestyrelsesmøde 
Næste møde er i maj måned hos Maja – datoen aftales nærmere efter generalforsamlingen. – Her vil vi også tale 
om aktiviteter efter generalforsamlingen. 
 
Hvis nogle af klubbens medlemmer har input til bestyrelsen, modtages de mget gerne så vil vi behandle dem på 
bestyrelsesmødet eller tidligere. 



 3 

 
 
Maja Hansen 
Sekretær/næstformand 
 
 
 
 
 
Arrangementer i 2024: 
20. februar: Klubbens generalforsamling i Skattecenter Struer, kl. 10.00 
16. april: Seniorforeningens generalforsamling i Odense 
April: vvt. Virksomhedsbesøg 
Juni: Evt. besøg i Tvis Mølles Naturlaboratorium 


